
1254513

To:
IE.

(BE IEE @minvws.nl]
From:

, i (EE)

Sent: Tue 3/23/2021 5:51:41 PM

Subject: RE: Buitenlanddetacheringen VWS trainees 23ste tranche

Received: Tue 3/23/2021 5:51:41 PM

Prima

Met
ay

groeten,

BX1.2e
Secretaris-Generaal VWS

eal REED
5.1.2e

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: [HEN IE (BEYIEE0 minvws o>
Datum: dinsdag 23 mit. 2021 6:09 PM

Aan: EE)BEE@ mins ol>
Onderwerp: RE: Buitenlanddetacheringen VWS trainees 23ste tranche

Ja hahahaha mag ik het bepalen.
Ff over hebben wat we ervan vinden.

Ik gun het ze wel. Maar zie ook risico’s. 1k slaap er een nachtje over en dan even over hebben?

Hartelijke groet,

Agendaverzoeken, leesstukken etc. graag verzenden naarcr

Van:EEI ic 12: SER PLE @ minvws.nl>

Verzonden: dinsdag 23 maart 2021 18:08

Aan:BEBE JBEM @minvws.ni>

Onderwerp: FW: Buitenlanddetacheringen VWS trainees 23ste tranche

Met vriendelijke groeten,

Verzonden met BlackBerry Work



1254513

(www.blackberry.com)

Van:BE @minvws nlSB @minvws ni>

Datum: dinsdag 23 mut. 2021 5:57 PM

Aan: z ) EEE inves a>, | EE) EEE inv o>

Kopie: gEi@minvws.nl @minvws.nl>, [BJ@minvwsnl (@minvws.nl>

Onderwerp: FW: Buitenlanddetacheringen VWS trainees 23ste tranche

ven: HEE, NE ETE mins o>

Verzonden: dinsdag 23 maart 2021 17:50

Onderwerp: Buitenlanddetacheringen VWS trainees 23ste tranche

Beste] en [ERE

Naar aanleiding van het bericht dat wij gisteren hebben ontvangen rondom de detacheringen naar het buitenland en Caribisch Nederland,
hebben wij deze mail opgesteld. Wij begrijpen dat het een moeilijke overweging is in de huidige tijd. We zien onze detachering naar het

buitenland als een mooie stap in onze persoonlijke en professionele ontwikkeling binnen het Rijkstraineeship. Wij hebben lang nagedacht over

een buitenlanddetachering en we hopen dat onze visie mee kan worden genomen in jullie besluitvorming.

Allereerst lijkt het dat de route en bijbehorende toestemming voor detachering verschilt van ministerie tot ministerie en ook binnen VWS. Zo is

deze maand nog een financial trainee gedetacheerd naar Saba vanuit VWS. Ook zien we dat er detacheringen naar het buitenland plaatsvinden
vanuit verschillende ministeries en dat deze worden gepromoot via onder andere ITO en LinkedIn. We lopen allemaal hetzelfde traineeship en

zijn van mening dat we recht hebben op dezelfde kansen en ervaringen. We begrijpen dat VWS een voorbeeldfunctie in de samenleving heeft,
maar waarom wordt er onderscheid gemaakt tussen de trainees van de verschillende ministeries en binnen VWS?

Ten tweede begrepen we dat er vanuit VWS momenteel geen dienstreizen worden goedgekeurd. Wij vragen ons af of een dienstreis vergeleken
kan worden met een detachering voor langere tijd. In dit geval gaat het namelijk niet om het maken van extra reishewegingen waarbij het virus

heen en weer zou kunnen worden vervoerd. Het gaat in ons geval om een eenmalig vertrek en terugkomst zes maanden later. De berichtgeving
vanuit het ministerie is voorzichtig positief met de verwachting dat in juli iedereen (in ieder geval één keer) gevaccineerd is en de maatregelen

grotendeels wegvallen. Is er nagedacht over een eventueel latere startdatum, bijvoorbeeld in juli, om de risico’s van de detachering verder te

minimaliseren?

Ten derde hebben wij allemaal, in overleg met onze werkplekbegeleiders in het buitenland en in lijn met de criteria van BuZa, gekeken naar de

lokale COVID-situatie, veiligheid en mogelijkheden om op kantoor te werken. Voor ons allemaal geldt dat we niet zouden willen vertrekken op

het moment dat de situatie op locatie dit niet toelaat. De COVID-veiligheid is op onze bestemmingen echter goed onder controle. Daarnaast

komen we in landen terecht waar de gezondheidszorg van goede kwaliteit en makkelijk toegankelijk is. We zijn er daarom van overtuigd dat

onze detachering op een veilige en verantwoorde manier kan plaatsvinden.

Tot slot, we hebben heel veel zin in de detachering en doen ons uiterste best om te voldoen aan de eisen die zowel in Nederland als op onze

bestemming worden gesteld. We zien de buitenlanddetachering als een waardevolle aanvulling op onze ontwikkeling als trainees en

medewerkers van het Rijk, en we zouden het jammer vinden als we deze ervaring aan ons voorbij moeten laten gaan.

Alvast hartelijk dank voor jullie tijd.

Met vriendelijke groet,


